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PROTOKÓŁ Nr XXXII/17 

SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA 

z 29 marca 2017 r. 

odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta w Kamiennej Górze 
 

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 16.35 

 

Obecnych na Sesji – 21 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski 

 

Przed rozpoczęciem Sesji odbyła się uroczystość z okazji Jubileuszu 85. urodzin pierwszego 

po 1989 roku Burmistrza Kamiennej Góry Pana Bolesława Grzyba. Otrzymał On życzenia 

i upominki od radnych i władz miasta, a także swoich przyjaciół i byłych współpracowników. 

Specjalny koncert zagrały Jubilatowi dzieci ze Społecznego Ogniska Muzycznego w 

Kamiennej Górze pod przewodnictwem Pani Kazimiery Ciosmak. Pan Bolesław Grzyb 

podziękował wszystkim za pamięć i przygotowanie takiej pięknej uroczystości. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji 

 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący RM H. Różański. 

 

Przewodniczący RM powitał radnych, BM, zaproszonych gości, mieszkańców 

i kamiennogórskie media. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 21 radnych na 21 ustawowego składu 

Rady, co stanowi quorum, przy którym RM może obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad. 2 Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta. 
 

4. Wnioski, zapytania i interpelacje. 

5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami. 

7. Informacja Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze 

n/t bieżącej działalności i funkcjonowania jednostki w 2016 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kamienna Góra w roku 

2017”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla rejonu ulic: Jeleniogórskiej, Bohaterów Getta, Towarowej 

i Przemysłowej w Kamiennej Górze. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulicy Nadrzecznej 

w Kamiennej Górze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2017 rok. 
 

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie Sesji. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan zgłosiła wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu 

„Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami” z uwagi na to, że z przyczyn 

osobistych BM nie może uczestniczyć w dzisiejszej Sesji. 

 

Przewodniczący RM poddał w/w wniosek pod głosowanie, w wyniku którego RM 

jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” wyraziła zgodę na wycofanie punktu z porządku obrad. 

Po wprowadzonej zmianie punkty porządku obrad od nr 5 zmienią kolejność o jeden w dół. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta 

 

Przewodniczący RM poinformował, że Protokół Nr XXXI/17 był wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady Miasta. Dodał, że nie zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia 

i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby zgłosić jakieś zastrzeżenia? Uwag ani zastrzeżeń 

nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 4. Wnioski, zapytania i interpelacje 

 

Radny Janusz Chodasewicz: 

1. Pytanie, ile miasto przeznaczy środków na majowy Rajd Arado i co w ramach tego 

otrzyma? Prośba o przedstawienie scenariusza imprezy. Zdaniem radnego, za 

60 tys. zł, które co roku przekazuje miasto, powinna to być impreza z prawdziwego 

zdarzenia i nie ograniczać się jedynie do półgodzinnego „spędu” na Zalewie, po którym 

wszyscy idą do domu. 

2. Prośba o przedstawienie pisemnej zgody na przesunięcie o dwa miesiące terminu 

wykonania remontu w Centrum Kultury. Podczas ostatniej Sesji (28.02.2017) BM 

powiedział, że taka zgoda jest, a z wiedzy radnego wynika, że 15.02.2017 r. Instytucja 

Finansująca AW nie zgodziła się na przesunięcie terminu. BM był później na spotkaniu, 

ale z tego wynika, że podczas Sesji przekazał radnym nieprawdę. 

3. Pytanie, czy wpłynęła już jakaś oferta w czwartym przetargu na remont CK? 

4. W artykule RTI z 17.07.2014 r. BM zapowiedział kilka remontów kamienic w centrum 

miasta za 800 tys. zł ze środków własnych. Do tej pory jednak, oprócz jednego budynku 

na ul. Karola Miarki, nic nie zostało zrobione. Pytanie, czy miasto ma środki na ten cel, 

czy szuka ich w unijnych programach i jakie są szanse, że remonty w końcu ruszą? 

Zdaniem radnego w mieście nic się nie dzieje i niewielkie środki zewnętrzne są 

pozyskiwane. Dla przykładu mała gmina, jaką jest Marciszów pozyskał 13 mln zł na 

budowę kanalizacji w trzech wsiach, a Czarny Bór zdecydował się na budowę budynku 

komunalnego z kilkunastoma mieszkaniami. 
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Radna Celina Róg: 

1. Pytanie, czy w ślad za przesunięciem terminu remontu Centrum Kultury, pojawiła się 

możliwość przesunięcia terminów i poszerzenia zakresu Lokalnego Programu 

Rewitalizacji. Jeśli by tak było, to może uda się wyremontować jednak budynek 

Powiatowego Centrum Edukacji, który jest w złym stanie oraz wymaga likwidacji 

barier. 

 

Radna Zofia Kolat: 

1. Wniosek o uporządkowanie terenu przy ul. Legnickiej (naprzeciwko wjazdu 

na ul. Ptasią). 

2. Prośba o przedstawienie scenariusza majowych imprez towarzyszących Rajdowi Arado 

oraz przewidywanych kosztów tego wydarzenia. Należy zrobić wszystko, 

aby przyciągnąć do Kamiennej Góry jak najwięcej osób w te dni. 

3. Prośba o przedstawienie scenariusza Dni Kamiennej Góry z podaniem zespołów, 

które wystąpią oraz przewidywanych kosztów tego wydarzenia. 

4. Pytanie, kiedy rozpoczną się prace związane ze zmianą okręgów wyborczych 

w mieście w związku z malejącą liczbą mieszkańców? 

5. Wniosek o podjęcie działań zmierzających do przyłączenia jak największej ilości 

budynków do miejskiego ogrzewania, co zmniejszy emisję szkodliwych substancji do 

środowiska. Zdaniem radnej, należy szukać również zewnętrznych środków na ten cel, 

tak, aby wszystkie koszty przyłączy pokrył zakład energetyczny, co jest praktykowane 

w innych miastach. Mieszkańcy bardzo chcą zmiany ogrzewania w swoich domach, ale 

obawiają się kosztów z tym związanych.  

6. Prośba o podjęcie skutecznych działań w celu rozwiązania umowy o pracę z osobą 

nieświadczącą pracy od ponad 4 lat, a będącą w ewidencji pracowników Urzędu Miasta. 

Jest wielu młodych ludzi, którzy potrzebują znaleźć zatrudnienie i dzięki temu pozostać 

w Kamiennej Górze, a w chwili obecnej to stanowisko jest blokowane. 

 

Radny Tomasz Baćko: 

1. Wniosek o poprawę nawierzchni na ul. L. Waryńskiego, gdzie zapadająca się kostka 

stwarza niebezpieczeństwo dla pieszych oraz o naprawę rynny w miejscu położenia 

nowej nawierzchni przy tej ulicy. 

 

Radna Regina Komorowska: 

1. Pytanie, kiedy rozpocznie się realizacja projektów z budżetu obywatelskiego 

wybranych do zrobienia w roku bieżącym? 

2. Pytanie, kiedy rozpocznie się naprawa nawierzchni odcinka drogi przy 

ul. M. Fornalskiej i zabezpieczenie skarpy przy rzece na tej ulicy. 

 

Radna Irena Plata: 

1. Pytanie, kiedy rozpocznie się naprawa elementów zabawowych przy 

ul. Jeleniogórskiej 36-38, które obecnie są w bardzo złym stanie i stwarzają zagrożenie 

dla dzieci. Radna wnioskowała o to już w poprzedniej kadencji. 
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Radny J. Choadasewicz odniósł się do zapytania radnej Z. Kolat i powiedział, że rozmawiał 

niedawno z Dyrektorem EC i w tej sprawie firma idzie mieszkańcom naprzeciw w taki sposób, 

że pokrywa koszty przyłączy do budynku. Rozważana jest też przez nich możliwość wzięcia 

na siebie kosztów pionów, ale już przyłącza z korytarza do mieszkania musi pokryć właściciel 

lokalu. Radny zapytał, ile budynków zostało przyłączonych do miejskiego ogrzewania, odkąd 

stanowisko w Sp. Mieszkaniowej objął Pan Germata i jest odpowiedzialny za tą kwestię? 

 

Radna Z. Kolat wyjaśniła, że zdaje sobie sprawę, że przyłącze do budynku pokrywa TAURON 

i chodziło Jej właśnie o sfinansowanie przyłączy w częściach wspólnych, czyli pionów. Te 

piony będą własnością energetyki, a zatem zasadne jest, aby to oni pokryli koszty ich 

zainstalowania. 

 

Skarbnik Miasta odpowiedziała na część powyższych pytań, tj.: 

 

Radnemu J. Chodasewiczowi i radnej Z. Kolat: 

- sprawa Rajdu Arado – w roku bieżącym miasto na ten cel przeznaczy ok. 15 tys. zł netto. 

W mieście odbędzie się defilada grup i pojazdów, inscenizacja pt. „Powrót bohaterów” (nad 

Zalewem) oraz odbędzie się otwarcie Muzeum Techniki Wojskowej nad Zalewem. Przez cały 

czas nad miastem będzie latał samolot grupy rekonstrukcyjnej i będą przemieszczały się 

pojazdy. 

 

Radnej Z. Kolat: 

- sprawa Dni Kamiennej Góry – imprezy odbędą się w dniach 3-5 czerwca br. i wystąpią 

następujące zespoły: VIDEO, Kasia Kowalska, Piękni i Młodzi oraz Dżentelmeni. Dzieci będą 

mogły bawić się na karuzelach, a w chwili obecnej organizowany jest przetarg na catering. 

Wstępnie szacuje się, że występy gwiazd i imprezy towarzyszące będą miasto kosztować 

ok. 120 tys. zł. 

 

Radnemu J. Chodasewiczowi: 

- sprawa remontu Centrum Kultury – ze specyfikacji istotnych warunków zamówienia do 

przetargu na remont CK wynika, że termin wykonania zadania został przesunięty. W dniu 

dzisiejszym do godz. 11.00 była możliwość składania ofert na tą inwestycję i zostały złożone 

dwie. Miasto na ten cel przeznaczyło 11.600.000,00 zł, a jedna oferta opiewa na kwotę 

10.500.000,00 zł i druga na kwotę 16.500.000,00 zł. W chwili obecnej pracownicy UM 

analizuję oferty i miejmy nadzieję że przetarg w końcu zostanie rozstrzygnięty, 

- sprawa remontu kamienic w centrum miasta – część pieniędzy przeznaczona była na 

opracowanie dokumentacji do zadania „Rewitalizacja zasobów mieszkaniowych”, która stała 

się podstawą do złożenia wniosku na działania modernizacyjne, które rozpoczną się 

w przyszłym roku. 

 

Radnej I. Placie: 

- sprawa naprawy elementów zabawowych na placach zabaw – jesteśmy po procedurze 

przetargowej i wyłoniony został wykonawca oraz podpisana została umowa. Po poprawie aury 

rozpoczną się prace polegające na łataniu dziur i naprawie urządzeń zabawowych. 

Systematycznie z kolei są prowadzone prace porządkowe na ulicach, placach zabaw i skwerach 

po zimie. 

 

Radny Janusz Jarosz: 

1. Prośba o interwencję w sprawie nieuprzątniętego terenu na ul. Jeleniogórskiej, 

gdzie po likwidacji torów na poboczu zalega zerwany asfalt i kawałki cegieł. 
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Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o pracy Rady między Sesjami 

 

Informację w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta – zał. 

Nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad. 6. Informacja Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamiennej 

Górze n/t bieżącej działalności i funkcjonowania jednostki w 2016 roku 

 

Informację w powyższej sprawie przedstawiła Dyrektor MOPS Beata Wrzesińska – zał. 

Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący RM przerwał wystąpienie Dyrektor MOPS i poprosił, aby w przyszłości takie 

informacje były bardziej zwięzłe i zawierały tylko najważniejsze wiadomości. Dyrektor MOPS 

dokończyła informację przekazując ją radnym już tylko wybiórczo. 

 

Radna Z. Kolat zapytała, czy MOPS pozyskał jakieś środki zewnętrzne na różnego rodzaju 

działania? 

 

Dyrektor MOPS powiedziała, że te dane są zawarte w informacji, ale uniemożliwiono jej pełną 

wypowiedź. 

 

Radna Z. Kolat wyraziła zdanie, że w informacji powinny się znaleźć rzeczy najważniejsze, 

a nie szczegółowy opis wszystkich działań. 

 

Dyrektor MOPS poinformowała, że w 2016 r. MOPS pozyskał 40.736,00 zł. w ramach 

rządowego programu „Asystent rodziny i koordynator rodzinnej pieczy zastępczej”. 

 

Radna Z. Kolat wyraziła następnie zdanie, że w związku ze spadkiem bezrobocia podopieczni 

MOPS powinni być kierowani do pracy, a jeśli takiej odmówią, to powinny być ograniczone 

wypłaty zasiłków dla nich. 

 

Radny J. Jarosz przeprosił Dyrektor MOPS za to, co Ją spotkało podczas obecnej Sesji 

i wyraził zdanie, że każdego radnego stać na to, aby raz w roku poświęcił swój czas i wysłuchał 

sprawozdania dyrektora jednostki, nawet jeśli jest ono bardzo szczegółowe. 

 

Radny M. Białecki zapytał, czy Dyrektor MOPS ma uprawnienia, aby nie wypłacić 

podopiecznemu gotówki tylko zasiłek przekazać w bonach towarowych? 

 

Dyrektor MOPS wyjaśniła, że jeśli zachodzi podejrzenie, że przyznana pomoc w ramach 

środków publicznych jest marnotrawiona, to może ona zostać zmieniona na formę rzeczową. 

 

Radna R. Komorowska zapytała, czy pojawiła się kiedyś inicjatywa ośrodka, 

aby przygotować mieszkanie, w którym można byłoby umieszczać na czas trwania procedury 

sądowej rodzinę, która była ofiarą przemocy. Dzięki temu ofiary byłyby odseparowywane od 

sprawcy przemocy. 

 

Dyrektor MOPS powiedziała, że do tej pory nie było takiej potrzeby i  nie zdarzyła się też 

sytuacja, w której poszkodowanej matce i dzieciom trzeba byłoby szukać schronienia poza 

Kamienną Górą. 
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Radny Z. Nagórny zapytał, czy w porównaniu z rokiem 2015 zwiększyło się w roku 2016 

ubóstwo w mieście i czy więcej osób korzysta z pomocy MOPS? Zapytał również, jaki % 

stanowią osoby pełnoletnie z całego miasta korzystające z usług ośrodka? 

 

Dyrektor MOPS odpowiedziała, że zgodne z ustawą o pomocy społecznej ośrodek udziela 

pomocy głównie osobom pełnoletnim i porównując lata 2013-2016 widoczna jest tendencja 

spadkowa . Coraz mniej osób potrzebuje wsparcia z MOPS. 

 

Radna C. Róg odniosła się do zapytania radnej R. Komorowskiej i stwierdziła, że minęły już 

czasy, kiedy matkę z dziećmi zabierało się z domu, w którym była przemoc. Teraz izoluje się 

sprawcę przemocy i zakazuje się mu zbliżanie do członków rodziny. Zapytała następnie, 

czy w związku z Programem 500+ i wypłacanymi w ramach tego środkami na dzieci, istnieje 

możliwość, aby część środków wypłacanych w różnego rodzaju zasiłkach, przekierować dla 

osób starszych? Wielu z nich ma bardzo małe emerytury, które starczają zaledwie na opłacenie 

rachunków i leków. 

 

Dyrektor MOPS powiedziała, że pomoc społeczna zajmuje się głównie rodzinami z różnego 

rodzaju dysfunkcjami i rzadko zdarza się, aby rodziny niepatologiczne korzystały z pomocy 

ośrodka. Temat pomocy dla osób starszych zostanie przeanalizowany. 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał, jaka jest relacja między MOPS a Bankiem Żywności oraz na 

kim spoczywa obowiązek prowadzenia takiej działalności i jak wygląda jej rozliczanie? 

 

Dyrektor MOPS wyjaśniła, że prowadzenie banków żywności nie jest zadaniem pomocy 

społecznej i istnieje ogólnopolski program rozprowadzania żywności, do którego powinny być 

oddelegowane organizacje pozarządowe działające na terenie danej gminy. W Kamiennej 

Górze na szczęście istnieje organizacja, która zajmuje się dystrybucją żywności dla 

mieszkańców i współpraca ośrodka z nią układa się bardzo dobrze. MOPS wydaje skierowania 

osobom, które spełniają ustawowe przesłanki do tego, aby taką pomoc uzyskać, a Bank 

Żywności wydaje na jego podstawie produkty. 

 

Przewodniczący RM ogłosił 10 min. przerwy. 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego 

 

Po przerwie na salę obrad nie powrócił radny A. Jasiński (obecnych 20 radnych). 

 

Radna C. Róg zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały są nazwy ulic, które w lutym RM 

zmieniła, a radny J. Chodasewicz zapytał, czy w związku ze zmianą nazw ulic koniecznym 

będzie podejmowanie kolejnej uchwały w tej sprawie? 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Dyrektor Centrum Obsługi Jednostek 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra Waldemar Woźniak. Dodał, że projekt dostosowana sieci 

szkół, który RM podjęła w lutym br. został pozytywnie zaopiniowany przez Kuratorium 

Oświaty i teraz można podjąć właściwą uchwałę. 
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Nikt z radnych nie wniósł zapytań, ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, 

w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 

 

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania RM Kamienna Góra przy 18 głosach 

„za”, 2 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XXXII/214/17 w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego – zał. Nr 4 

do protokołu. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kamienna Góra 

w roku 2017” 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Kierownik Wydziału IOŚ Magdalena 

Bręśkiewicz. 

 

Radny J. Choadasewicz zapytał, czy schronisko, o którym mowa w projekcie uchwały zostało 

wybrane w drodze konkursu? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ odpowiedziała, że zgodnie z procedurą prawo zamówień 

publicznych zostało przygotowane zapytanie ofertowe, po czym na stronie BIP UM 

umieszczono informację o składaniu ofert. Wybrana została firma z Racławic. 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał ile kosztuje utrzymanie jednego psa w tym schronisku? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ powiedziała, że jest to kwota 2.500,00 zł. W wyniku zawartego 

kontraktu firma ma świadczyć gotowość usług i w ciągu 12 godzin od momentu zgłoszenia ma 

przyjechać i odebrać zwierzę. Kwoty podane w programie są kwotami prognozowanymi, 

ponieważ ciężko na dzień dzisiejszy oszacować ile zwierząt trzeba będzie w ciągu roku odłowić 

i przekazać do schroniska. 

 

Radny W. Sobiechowski zapytał ile psów zostało odłowionych w ubiegłym roku? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ poinformowała, że odłowiony został jeden pies, a w roku bieżącym 

już trzy. Praca Wydziału IOŚ polega też na tym, aby przy pomocy lokalnych mediów 

informować o bezdomnych zwierzętach i często udaje się dla nich znaleźć dom i tak w ubiegłym 

roku znaleziono miejsce adopcyjne dla 10 psów. 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał, czy schronisko nazywa się LAMA czy PLAMA, ponieważ 

w projekcie uchwały dwa razy jest przytoczona nazwa PLAMA, a raz LAMA. Błąd jest też 

w nazwisku zapisanym w § 4 ust. 4 – powinno być Kuncewicz a jest Kucewicz. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ wyjaśniła, że są to literówki powstałe przy kopiowaniu projektu 

uchwały do programu, w którym są one tworzone. 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał Mecenasa, czy uchwała nie straci ważności jeśli podjęta 

zostanie z błędną nazwą schroniska? 

 

Adwokat T. Łuczkowski zasugerował, aby Kierownik Wydziału IOŚ sprawdziła dokładną 

nazwę i przegłosowany zostanie projekt uchwały z poprawnym nazewnictwem. 



8 
 

Po sprawdzeniu Kierownik Wydziału IOŚ poinformowała, że schronisko nosi nazwę PLAMA 

i poprawiona została również literówka w nazwisku Kuncewicz. 

 

Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z wprowadzonymi 

poprawkami, w wyniku którego RM Kamienna Góra jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” 

podjęła Uchwałę Nr XXXII/215/17 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Kamienna Góra 

w roku 2017” – zał. Nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Jeleniogórskiej, Bohaterów Getta, 

Towarowej i Przemysłowej w Kamiennej Górze 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia 

Andrzej Omachel.  

 

Radny J. Chodasewicz zapytał, czy znane są konkrety dotyczące budowy ścieżek rowerowych? 

 

Z-ca Kierownika Wydziału odpowiedział, że nie są Mu znane szczegóły w tej sprawie. 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że jesteśmy na etapie składania dokumentacji i oceny projektu. 

Inwestycja rozpocznie się nie wcześniej niż w roku przyszłym. 

 

Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z wprowadzonymi 

poprawkami, w wyniku którego RM Kamienna Góra jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” 

podjęła Uchwałę Nr XXXII/216/17 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rejonu ulic: Jeleniogórskiej, Bohaterów Getta, 

Towarowej i Przemysłowej w Kamiennej Górze – zał. Nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulicy 

Nadrzecznej w Kamiennej Górze 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału Mienia 

Andrzej Omachel.  

 

Radny J. Chodasewicz zapytał, co stanie się z obiektem noclegowym ZACISZE po podjęciu 

tej uchwały, która w § 2 ust. 4 przewiduje wykreślenie z konturu ozn. U funkcji mieszkalnej 

i usługowej? 

 

Z-ca Kierownika Wydziału Mienia wyjaśnił, że w § 3 ust. 3 znajduje się odpowiedź na to 

pytanie, a mianowicie uwzględniona została uwaga wniesiona przez Pana Janusza Łukasika 

(właściciel obiektu noclegowego) w zakresie możliwości prowadzenia tam usług wynajmu 

i zakwaterowania (ograniczonych usług zamieszkania zbiorowego). 

 

Radny J. Chodasewicz zapytał, czy oba zapisy nie kłócą się ze sobą? 
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Z-ca Kierownika Wydziału Mienia wyjaśnił, że zapisy nie są sprzeczne, ponieważ 

ograniczone usługi zamieszkania zbiorowego to nie są usługi hotelowe. 

 

Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z wprowadzonymi 

poprawkami, w wyniku którego RM Kamienna Góra przy 18 głosach „za”, 0 „przeciw” 

i 2 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XXXII/217/17 w sprawie rozpatrzenia uwag 

wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w 

rejonie ulicy Nadrzecznej w Kamiennej Górze – zał. Nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2017 

rok 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan. 

 

Radny J. Jarosz zauważył, że w Kamiennej Górze są trzy gimnazja, a zmniejsza się dotację 

dla dwóch. 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że podstawą korekty jest metryczka subwencji oświatowej, 

która wpłynęła do gminy, łącznie z ostateczną wysokością subwencji oświatowej przyznanej 

gminie na 2017 rok. Uzasadnieniem jest brak naborów do gimnazjów od września i w tej 

prywatnej placówce zmiana będzie możliwa po tym, jak nabór do klas I nie zostanie 

przeprowadzony (czerwiec-lipiec br.). Środki będą wtedy rozdysponowane albo do miejskich 

gimnazjów, w których mogą nastąpić braki środków finansowych albo do szkół podstawowych. 

 

Nikt więcej nie zgłosił uwag ani zapytań do projektu uchwały w związku z czym 

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z wprowadzonymi 

poprawkami, w wyniku którego RM Kamienna Góra przy 18 głosach „za”, 1 „przeciw” 

i 1 „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XXXII/218/17 w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kamienna Góra na 2017 rok – zał. Nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad. 12. Sprawy różne 

 

Przewodniczący RM poinformował o najbliższych projektach prowadzonych przez Centrum 

Kultury, tj. „Razem w muzyce i tradycjach” – zał. Nr 9. Jednym z działań będzie „Kolorowa 

Wielkanoc”, która to impreza odbędzie się 8 kwietnia br. – zał. Nr 10 do protokołu. 

 

Radny J. Chodasewicz odczytał artykuł z Regionalnego Tygodnika Informacyjnego 

z 17.07.2014 r., w którym mowa była o woli szybkiego budowania ścieżek rowerowych po 

petycji Pani Tuchcińskiej-Sowy podpisanej przez ponad 1200 osób. 

 

Przewodniczący RM poinformował radnego, że w chwili obecnej uprawia reklamę swojego 

czasopisma. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że wszystkim zależy na jak najszybszej budowie ścieżek i nie 

jest niczyją winą, że mówi się o tym od 2014 r. a do tej pory one nie powstały. Przyczyna tkwi 

w tym, że przesunęły się terminy naborów wniosków unijnych, które rozpoczęły się dopiero 
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w roku ubiegłym. W 2016 r. powstała też Instytucja Pośrednicząca Aglomeracji Wałbrzyskiej, 

która w naszym regionie jest dysponentem środków unijnych. W przypadku ścieżek 

rowerowych, opracowanie dokumentacji jest procesem długofalowym i trudność w tym 

przypadku polega na tym, że większa część ścieżek będzie biegła po torach kolejowych, 

które trzeba przejąć od PKP. Wymogi i dyrektywy unijne narzucają co róż na gminy nowe 

wymogi i konieczność nowych uzgodnień. 

 

Radny J. Chodasewicz wyraził zdanie, że w Kamiennej Górze za długo dzieją się te wszystkie 

rzeczy, a dokumentacja nie była przygotowana i stąd zdaniem radnego przesunięcia w czasie. 

Również dokumentacja na remont Centrum Kultury nie była przygotowana w odpowiednim 

czasie. 

 

Skarbnik Miasta ponownie wyjaśniła, że nie jest winą samorządu, że nabory przesunęły się 

w czasie o ponad 2 lata, a opracowanie dokumentacji projektowej to nie jest zwykłe napisanie 

dokumentu. Jest to długotrwały proces, a w sytuacji kiedy miasto musi przejąć tereny, nie 

będące jego własnością, cała sprawa wydłuża się dodatkowo. Dodała, że jest dokument 

papierowy potwierdzający przedłużenie o 2 miesiące terminu wykonania CK i zostanie on 

w dniu jutrzejszym przekazany do Biura RM. 

 

Radna C. Róg przypomniała, że zmiany w mpzp również dotyczyły budowy ścieżek 

rowerowych, co też wymagało czasu. Jeśli ktoś nie miał do czynienia ze składaniem wniosków 

unijnych to może nie rozumieć tej zawiłej procedury. 

 

Wiceprzewodniczący RM J. Basta zapytał jaki jest zakres prac prowadzonych nad Zalewem 

i kiedy one dobiegną końca? Zapytał również, czy są jakieś nowe ustalenia dotyczące budowy 

parkingu przy Al. Wojska Polskiego (za Sądem Rejonowym)? 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że w centralnej części OWŚ wykładana jest kostka, na co kwota 

400 tys zł została zabezpieczona w budżecie miasta na 2017 rok. Ważne było, aby prace 

rozpocząć jak najszybciej i zakończyć je do Dni Kamiennej Góry oraz Święta Mleka 

organizowanego przez Starostwo Powiatowe. Prace mają się zakończyć najprawdopodobniej 

do 15 maja br. i swoim zakresem obejmują: wyłożenie kostką centralnej części ośrodka, 

przepusty pod kostką, które w drugim etapie realizacji zadania pozwolą przeciągnąć przewody 

pod wymianę oświetlenia. Jeśli chodzi o parking przy Al. Wojska Polskiego, to BM odbył 

spotkanie ze Starostą Powiatu i zajęli Oni wspólne stanowisko, że remont drogi, 

który przeprowadzać będzie Starostwo będzie zsynchronizowane z remontem parkingu, 

przeprowadzanego przez miasto. 

 

Radny W. Sobiechowski przypomniał, że miasto musiało wystąpić o zgodę na remont do 

RZGW, z uwagi na występujący tam teren podmokły. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała, że zgoda taka została otrzymana. 

 

Ad. 13. Zamknięcie Sesji 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXII Sesję Rady Miasta 

Kamienna Góra w dniu 29 marca 2017 r. 
 

Protokołowała: 

Katarzyna Poręba – Plasło     Przewodniczący Rady 

/-/ Henryk Różański 


